
 

 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 5. 9. 2018 
  

 

Dne 5. 9. 2018 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Areál Volejbalového klubu Karlovy Vary a Tenisového klubu 

Lokomotiva Karlovy Vary v Tuhnicích 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:30 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Michal Mendel 

  

Omluveni:                 Zdeněk Pešek, Mgr. Bc. Jana Jirsová DiS., Josef Terla  

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  / 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádost o poskytnutí dotace na rok 2018 – Karlovarský badbintonový svaz, z.s.  

4. Zprávy z provedených návštěv sport. organizací a akcí 2018 

5. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Ing. Jan Vanke. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

6. Žádost o poskytnutí dotace na rok 2018 – Karlovarský badbintonový svaz, z.s.  

 

Žádost o poskytnutí dotace subjektu Karlovarský badmintonový svaz, z.s. o částku 100.000,- 

Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „MČR starších žáků“ 

 

Vzhledem k tomu, že Komise STv již nedisponuje žádnými prostředky na podporu 

sportovních aktivit v roce 2018, neboť všechny finanční prostředky již byly rozděleny, 

doporučuje radě města nalézt v rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary finanční 

prostředky na podporu této žádosti do výše předpokládaného nájmu tj. do výše 25.000,- Kč.   

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Zprávy z provedených návštěv sport. organizací a akcí 2018 

 

Členové komise postupně referovali o již provedených návštěvách sportovních akcí a 

organizací, kterým byly pro rok 2018 schváleny dotace. 

 

 Jan Vanke: 

 CITY TRIATHLON KARLOVY VARY 2018 – pořadatel CITY TRIATHLON 

KARLOVY VARY, z.s. 

 vynikající akce s vysokou návštěvností 

 perfektní organizační zajištění 

  součástí akce byl běh CITY NIHGT RUN – výtěžek byl věnován spolku 

SK KONTAKT KARLOVY VARY, z.s. na podporu handicapovaných 

sportovců 

 Michal Mendel: 

 CITY TRIATHLON KARLOVY VARY 2018 – pořadatel CITY TRIATHLON 

KARLOVY VARY, z.s. 

 potvrzuje, že se jednalo o vynikající akci 

 Kiwi muž – pořadatel  X-Tri K.V., z.s.  

 výborná akce, které se v letošním roce zúčastnilo cca 150 závodníků, 

což je proti roku 2017 výrazný nárůst 

 sám byl aktivním účastníkem – z toho pohledu byla akce výborně 

organizace zvládnutá 
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 Jitka Peřina: 

 v průběhu prázdnin mapovala sportoviště v celém regionu 

 z karlovarských sportovišť navštívila: 

 Volejbalový klub Karlovy Vary  

 Atletický stadion Start 

 Tenisový klub Lokomotiva 

 TJ DDM Karlovy Vary – Stará Role 

 TJ Karlovy Vary - Dvory 

 

4. Různé 
 

 Volejbalový klub Karlovy Vary, z.s. - zástupce organizace pan Jiří Vondráček: 

 seznámil členy s areálem volejbalového klubu, přičemž podal vysvětlení 

k vlastnickým vztahům pozemků, na kterých se areál nachází (část pozemků je ve 

vlastnictví klubu, část je ve vlastnictví města a pozemky mají ve výpůjčce);  

 upozornil na problematiku přístupové cesty k volejbalovým kurtům, které mají od 

Statutárního města Karlovy Vary ve výpůjčce – část cesty vlastní město, část cesty 

vlastní soukromá fyzická osoba, která sice v současné době umožňuje přístup na 

volejbalové kurty přes svůj pozemek, nicméně do budoucnosti toto není ideální řešení 

– ohledně této problematiky probíhají jednání na odboru majetku MM; 

 upozornil na přetrvávající problém týkající se hodin v Míčové hale KV Areny – 

v odpoledních hodinách není možné si míčovou halu pronajmout, neboť zde trénují 

profesionální týmy, které by naopak mohly trénovat v dopoledních hodinách a 

odpolední hodiny by měly zůstávat k dispozici neprofesionálům zejména dětem, které 

mohou sportovat s ohledem na školní docházku až odpoledne; 

 

Komise STv doporučuje radě města dořešení vlastnických vztahů tak, aby byl do budoucna 

zajištěn bezproblémový přístup na kurty spolku Volejbalový klub Karlovy Vary, z.s. 

 

 Tenisový klub Lokomotiva Karlovy Vary – zástupce pan Jiří Havel: 

 seznámil členy s areálem tenisového klubu, přičemž podal vysvětlení k vlastnickým 

vztahům pozemků, na kterých se areál nachází (část pozemků je ve vlastnictví klubu, 

část je ve vlastnictví města a pozemky mají ve výpůjčce);  

 sdělil, že město pomáhá při opravách areálu, poslední akcí byla výměna dveří na 

budově sociálního zázemí. V brzké době bude ještě nutné provést opravu nebo 

výměnu střechy na této budově, neboť tato je již ve špatném stavu; 

 sdělil, že se zvedl zájem mezi dětmi o tenis a klubu vzrostl počet mládežnických 

členů.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 1. 10. 2018,  čas a místo bude upřesněno v pozvánce.  

 

Dne: 10. 9. 2018 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise   __________________

        

 

          

            

                        __________________                    

                                            Mgr. Ing. Jan Vanke

               předseda komise 

 


